
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Social- og boligministeren

Dato: 21. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 97
Vil ministeren redegøre for, hvordan udmøntningen af nedrivningspuljerne ville have væ-
ret, hvis der havde været de samme krav til asbesthåndtering som i dag, dvs. hvor stort et 
udgiftsmæssigt beslag nedtagning af asbestholdigt materiale ville have lagt på puljen?
Spørgsmålet stilles som opfølgning på Foreningen Snedsteds Revitalisering 2030 den 19. 
marts.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand

1/1

Offentligt
(Omtryk - 28-03-2025 - Ændret adressat) ULØ Alm.del - Spørgsmål 97

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2024-25


